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Närvarolista 
Beslutande 
Ledamöter 

Amanda Lindblad (S), ordförande 
Glenn Andersson (S) 
Anders Wigelsbo (C), vice ordförande 
Magnus Edman (SD), § 140 - § 148 
Erik Hamrin (M), 2:e vice ordförande 
 

Tjänstgörande ersättare Henric Eriksson (SD) ersätter Magnus Edman (SD) § 149 - § 156 

Närvarande ersättare Camilla Runerås (S) 
Sture Johansson (C) 
Henric Eriksson (SD) 
Tomas Bergling (M) 
Hanna Westman (SBä) 
 

Närvarande representanter Magnus Holm (KD) 
Mona Johansson (L) kl. 09.00 – 11.40 
Ingela Kilholm Lindström (MP) 
Johanna Ritvadotter (V) 

Övriga deltagare Håkan Ahlgren, ordförande Bufff Västmanland, § 141 
Bengt Eriksson, vice ordförande, Bufff Västmanland, § 141 
Åsa Kling, teknisk chef, § 142 och § 148 
Susanne Pettersson, måltidschef, § 142 
Lars Wedlin, samhällsbyggnadschef, § 143 och § 148 
Maria Agnäs, enhetschef § 143 
David Lugnet, säkerhetschef, § 145 och § 148 
Anna Cedervång, controller, § 146 
Arminé Kanakanian, stabschef, § 148 
Inger Lindström, ekonomichef, § 148 
Stefan Jacobsen, personalchef, § 148 
Cecilia Lööv, näringslivschef, § 148 
Selma Levin, kvalitetsledare, § 148 
Andreas Fernros, tf räddningschef, § 148 - § 152 
Daniel Holmvin, kommundirektör 
Malin Selldén Wahlman, sekreterare 
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§ 140 Godkännande av föredragningslista  2024/4 4 
§ 141 Ansökan om ekonomiskt stöd till Bufff Västmanlands verksamhet i Sala 2024/934 5 - 6 
§ 142 Indexering av måltidspris 2025 2024/997 7 - 8 
§ 143 Redovisning av arbetet med ”Nytt läge 2026” 2024/4 9 
§ 145 Månadsuppföljning september 2024 2024/1098 10 - 13 
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§ 149 Revidering av Taxa för tillsyn enligt Lagen om brandfarliga och 

explosiva varor (LBE) 
2024/918 24 

§ 150 Revidering av Taxa för tillsyn enligt Lagen om skydd mot olyckor (LSO) 2024/917 25 
§ 151 Revidering av Taxa för tillståndsgivning enligt Lag om brandfarliga och 

explosiva varor (LBE) 
2024/916 26 

§ 152 Sotningstaxa 2025 2024/1093 27 - 28 
§ 153 Taxa för brandskyddskontroll 2025 2024/1094 29 - 30 
§ 154 Ansökan från Brottsofferjouren Västmanland om verksamhetsstöd för 

2025 
2024/1046 31 - 33 

§ 155 Anmälningsärenden 2024/1 34 
§ 156 Information/övriga frågor 2024/4 35 - 36 
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Dnr 2024/4 

KSLU § 140 Godkännande av föredragningslista  

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att godkänna föredragningslistan i sin helhet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att godkänna föredragningslistan i sin helhet. 
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Dnr 2024/934 

KSLU § 141 Ansökan om ekonomiskt stöd till Bufff Västmanlands verksamhet i 
Sala  

INLEDNING 
Bufff Västmanland har sin föreningslokal på Ekebygatan i Sala och erbjuder 
övernattningsmöjligheter för barn i sällskap med vuxen som ska besöka sina pappor 
på Salbergaanstalten. Verksamheten är beskriven i bifogad verksamhetsberättelse 
för 2023 och verksamhetsplan för 2024.  

Förutom att hyra ut lägenheten till barn med vårdnadshavare som skall besöka 
anhöriga, ger Bufff Västmanland möjlighet till Sala kommuns Socialtjänst att vid 
behov utnyttja lägenheten till bevakat umgänge, vilket har utnyttjats frekvent, flera 
gånger per vecka, under året.  

Föreningen har två personer deltidsanställda, en som arbetar med biblioterapi och 
anstaltsinformation och en som arbetar med uppsökande verksamhet till skolor och 
socialkontor i Västmanland. 

Ett av de viktigaste syftena med att knyta familjerna till Bufffs verksamhet, är att ge 
barnen så mycket trygghet och inre styrka att de senare kan avhålla sig från 
kriminell verksamhet. 

Bufff Västmanland har inkommit med en ansökan om ekonomiskt stöd om 60 000 
kronor för verksamheten i Sala för år 2024. 

Föreningens ordförande Håkan Ahlgren och vice ordförande Bengt Eriksson 
informerar om verksamheten. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.4402, ansökan om ekonomiskt stöd med bilagor verksamhetsberättelse 
2023 och verksamhetsplan 2024 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att bevilja Bufff Västmanlands ansökan om ekonomiskt stöd om 60 000 kronor, för 
verksamhetsåret 2024, att tas ur kommunstyrelsens förfogande. 

Anders Wigelsbo (C) och Glenn Andersson (S) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) 
yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
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KSLU § 141 fortsättning 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att bevilja Bufff Västmanlands ansökan om ekonomiskt stöd om 60 000 kronor, för 
verksamhetsåret 2024, att tas ur kommunstyrelsens förfogande. 

 

Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) återkommer till kommunstyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Dnr 2024/997 

KSLU § 142 Indexering av måltidspris 2025  

INLEDNING 
Måltidsenheten är en nollfinansierad köp- och säljverksamhet inom Tekniska 
kontoret. Antalet beställda/serverade måltider ska ge den intäkt som krävs för att 
täcka Måltidsenhetens fasta och rörliga kostnader för att bedriva ordinarie 
verksamhet.  

Under 2024 har barn och elevunderlaget förändrats och det är framför allt 
barnantalet i förskolan som har minskat och förväntas minska ytterligare under 
2025.  
För att komma inom ram utan att riskera en sämre kvalitet och service har ett 
arbete med att utreda frågan gällande mottagningskök på mindre enheter påbörjats 
under året.  

När det gäller måltider inom särskilda boenden i Vård- och Omsorg, ligger 
Måltidsenhetens kostnader och intäkter på nivå med antalet boendeplatser. 

Skolkontoret har inför 2025 aviserat att antal elever i Gymnasieskola förväntas öka 
något samt att antalet barn i förskola förväntas minska kraftigt.  
Avvecklingen av Salbo förskola ger Måltidsenheten en mindre besparing. 
Hyreskostnaden kommer att öka för nya Möklinta skolkök samt en marginell ökning 
av nya Åkraskolans kök.  

Kostnaderna per portion ökar på de förskolorna med minst antal inskrivna barn. 

En tät dialog och avstämning med Skolkontoret har skett under 2024 i samband 
med månadsprognoser kring utvecklingen och även diskussioner om förflyttning av 
arbetsuppgifter. Skolan och förskolan ser inte möjlighet att organisera sig för 
lunchen, disk och städning utan att detta ger en för stor negativ påverkan.  

När det gäller måltider inom särskilda boenden i Vård- och Omsorg ligger 
Måltidsenhetens kostnader och intäkter på rätt nivå utifrån antalet boendeplatser. 

Externa måltider säljs av köken på särskilda boenden. Då kostnadsökningarna för 
måltider överstigit vissa av tidigare års indexeringar, föreslås en indexering 
motsvarande 2 % för externa måltider. 

Med anledning av ovan föreslås indexering göras av måltidspriserna för 2025 för 
Vård och omsorg med 0,25 % och för externa måltider 2 %.  

Beslutsunderlag 
KS 2024.5639, Missiv 

Ärendet föredras av teknisk chef Åsa Kling och måltidschef Susanne Pettersson. 
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KSLU § 142 fortsättning 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att indexera måltidspriser för 2025 enligt PKV (Prisindex för kommunal 
verksamhet) med 0,25 procent för Vård- och Omsorg, 
att indexera måltidspriser för 2025 med 2 procent för externa måltider (matlådor 
och måltider i restaurangen på Johannesbergsgatan 2), samt 
att tekniska kontoret ges i uppdrag att genom måltidsenheten genomföra en 
samverkan med skolkontoret som beställande verksamhet och utreda möjliga 
åtgärder för kostnadsminskningar för verksamheten och återrapportera utfallet till 
kommunstyrelsen i februari 2025. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att indexera måltidspriser för 2025 enligt PKV (Prisindex för kommunal 
verksamhet)  med 0,25 procent för Vård- och Omsorg, 
att indexera måltidspriser för 2025 med 2 procent för externa måltider (matlådor 
och måltider i restaurangen på Johannesbergsgatan 2), samt 
att tekniska kontoret ges i uppdrag att genom måltidsenheten genomföra en 
samverkan med skolkontoret som beställande verksamhet och utreda möjliga 
åtgärder för kostnadsminskningar för verksamheten och återrapportera utfallet till 
kommunstyrelsen i februari 2025. 

 

Erik Hamrin (M) återkommer till kommunstyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Dnr 2024/4 

KSLU § 143 Redovisning av arbetet med ”Nytt läge 2026”  

INLEDNING 
Samhällsbyggnadschef Lars Wedlin och enhetschef Maria Agnäs informerar om hur 
arbetet fortlöper för att sätta en organisation för Samhällsbyggnadskontoret från 
den 1 januari 2026. Då har samverkansavtalet mellan Bygg-och miljönämnderna i de 
båda kommunerna löpt ut.  
De berättar att arbetet fortlöper enligt planering. En genomgång av arkiv och 
ärenden genomförs, nämnderna har fattat prioriteringsbeslut kring tillsynen och en 
behovsutredning är framtagen. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 
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Dnr 2024/1098 

KSLU § 145 Månadsuppföljning september 2024  

INLEDNING 
Månadsuppföljning september 2024. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5369, Månadsuppföljning september 2024 

Ärendet föredras av controller Anna Cedervång. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen för beslut. 

Erik Hamrin (M) yrkar 
att ledningsutskottet beslutar 
att kommundirektören snarast möjligt presenterar ett kommunövergripande 
besparingsprogram, med konkreta förslag på åtgärder omfattande minst 1% av 
budgeten, för beslut i kommunstyrelsen, 
att uppdra till kommundirektören att till kommunstyrelsens nästkommande 
sammanträde, från samtliga kontor som för 2024 prognostiserar ett minusresultat, 
inhämta en beloppssatt förteckning av åtgärder som på kort tid kan minska det 
negativa prognostiserade balanskravsresultat för 2024, 
att uppdra till kommundirektören att omgående tillse att de praktiktjänster som 
verksamheten kan ställa till förfogande tilldelas arbetstagare från AME:s 
verksamhet, samt 
att uppdra till kommundirektören att till kommunstyrelsens sammanträde i 
november presentera en redogörelse för de ofinansierade kostnadsökningarna som 
finns i investeringsprojekten Nya Åkraskolan och Nya Möklinta skola. 

Glenn Andersson (S) yrkar 
att ledningsutskottet beslutar 
att avslå Erik Hamrins (M) yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot Erik Hamrins (M) yrkande och finner sitt 
eget yrkande bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen för beslut. 
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KSLU § 145, fortsättning 

 

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sala 2024-10-30 

 
 

Reservation KSLU 2024-10-30 

Punkt 7: Månadsuppföljning september 2024 

 

För sent, för sent, för sent. Så kan vi sammanfatta den dystra situation vår 

kommun nu befinner sig i. Trots upprepade varningar från oppositionen 

och tydliga signaler om en annalkande ekonomisk kraschlandning 2024 

har Socialdemokraterna valt att inte agera i tid. Nu, när skadan är skedd, är 

det för sent att åtgärda problemen över en natt. 

Vi har alla sett siffrorna. Det enorma underskottet, de dystra prognoserna. 

Det är en mörk bild av en kommun som saknar en tydlig ekonomisk plan. 

Och det värsta av allt är att den här situationen inte alls behövt bli så här 

allvarlig. 

I månader har vi hört talas om ”systematiskt kvalitetsarbete”, utredningar, 

analyser och externa konsulter som ska ”genomlysa verksamheten”. Men 

när det väl kommit till kritan har de styrande partiernas linje inte kunnat 

avvärja det enorma underskott som nämnderna nu står inför. Det har varit 

tomma ord och svepande uttalanden. 

Resultatet är att vi nu står inför ett återbetalningskrav på över 100 miljoner 

kronor över de kommande tre åren. 100 miljoner som skulle ha kunnat gå 

till investeringar och satsningar på välfärden kommer nu att behöva 

användas för att återställa den skuld som skapats. Detta riskerar att drabba 

skolor, äldreomsorg och andra viktiga samhällsfunktioner hårt.  

Vi ifrågasätter starkt att styret väljer att vara så passiva givet läget vi står 

inför. Det är dags att ta tag i situationen på allvar, det har det varit redan 
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Sala 2024-10-30 

 
 

sen den första januari.  

Det är dags att sätta stopp för den här utvecklingen. Vi kräva att styret tar 

sitt ansvar och vidtar de åtgärder som krävs för att rädda vår kommun. 

Varje dag som går utan att något görs förvärrar situationen. 

Mot den bakgrunden reserverar vi oss till förmån för Erik Hamrins (M) 

yrkanden i denna punkt. 

 

För Koalition Sala 

Erik Hamrin (M), oppositionsråd  

Magnus Edman (M), gruppledare 
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Dnr 2024/955 

KSLU § 146 Policy för säkerhetsskydd, Sala kommun  

INLEDNING 
Enligt säkerhetsskyddslagen (2018:585) som trädde i kraft den 1 april 2019 samt 
säkerhetsskyddsförordningen (2021:955) åläggs det Sala kommun att aktivt och 
systematiskt arbeta med säkerhetsskydd. 

Säkerhetsskyddsarbetet i Sala kommun syftar till att skydda känslig information, 
verksamheter, och funktioner som är viktiga för Sveriges säkerhet. Detta inkluderar 
att förhindra att information eller verksamhet skadas eller missbrukas av obehöriga. 
Säkerhetsskyddet omfattar även att upptäcka och förhindra oönskad påverkan på 
kommunens verksamhet som kan äventyra både lokal och nationell säkerhet. 

För att säkerställa en god förståelse och efterlevnad av säkerhetsskyddsarbetet 
inom kommunen, har en säkerhetsskyddspolicy utarbetats. Syftet med 
säkerhetsskyddspolicyn är att skapa en gemensam förståelse för 
säkerhetsskyddsarbetet inom kommunen. Policyn kompletteras med Riktlinjer för 
säkerhetsskydd i Sala kommun som antas av kommunstyrelsen. Policy och riktlinjer 
ska fungera som ett ramverk hur kommunen ska organisera, bedriva och följa upp 
säkerhetsskyddsarbetet. Policyn och riktlinjerna är vägledande vilka 
säkerhetsskyddsåtgärder som behöver vidtas för att skydda kommunens 
verksamheter, inklusive informationssäkerhet, personalsäkerhet och fysisk 
säkerhet.  

Beslutsunderlag 
KS 2024.5640, Missiv 
KS 2024.5641, Policy för säkerhetsskydd, Sala kommun 

Ärendet föredras av säkerhetschef David Lugnet. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att anta föreslagen Policy för säkerhetsskydd, Sala kommun, i enlighet med Bilaga KS 
2024.5641. 

Erik Hamrin (M) tilläggsyrkar, 
att kommunstyrelsen för egen del beslutar,  
att tills vidare följa upp verksamheternas efterlevande av säkerhetsskyddspolicyn 
årligen. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner sitt eget yrkande bifallet. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet avslaget. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KSLU § 146, fortsättning  

Votering 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns.  
Den som stödjer Amanda Lindblads (S) yrkande röstar JA och den som stödjer Erik 
Hamrins (M) tilläggsyrkande röstar NEJ. 
Vid voteringen avges 3 JA-röster; Amanda Lindblad (S), Glenn Andersson (S), Anders 
Wigelsbo (C) och 2 NEJ-röster; Magnus Edman (SD) och Erik Hamrin (M). 

Ledningsutskottet finner att Amanda Lindblads (S) yrkande är bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att anta föreslagen Policy för säkerhetsskydd, Sala kommun, i enlighet med Bilaga KS 
2024.5641.  

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sala 2024-10-30 

 
 

Reservation KSLU 2024-10-30 

Punkt 6: Policy för säkerhetsskydd, Sala kommun 

 

Att Sala kommun nu påbörjar arbetet med att systematisera och stärka 

säkerhetsskyddsarbetet är såklart något vi välkomnar. Det är dels ett 

lagstadgat ansvar som behandlas något styvmoderligt, men det är främst 

viktigt att kommunen tar sin del av ansvaret för att säkerställa att uppgifter 

som rör Sveriges säkerhet behandlas på ett korrekt sätt. 

Men vi vill med denna skrivelse reservera oss mot ledningsutskottet beslut 

att avslå vårt tilläggsyrkande 

 ’att kommunstyrelsen för egen del beslutar att tills vidare följa upp 

verksamheternas efterlevande av säkerhetsskyddspolicyn’ 

Det är ett väl avvägt tillägg till ett annars bra förslag till beslut. 

Kommunstyrelsen har ansvar för att tillse att verksamheterna i övrigt 

genomför det som ålagts dem. Uppföljning av hur väl 

säkerhetsskyddspolicyn och därpå följande riktlinjer samt rutiner efterlevs 

borde därför vara av stort intresse för kommunstyrelsen. 

Vi beklagar att Socialdemokraterna inte delar vår uppfattning i denna fråga 

och reserverar oss till förmån för Erik Hamrins (M) yrkande enligt ovan.   

 

 

För Koalition Sala 

Erik Hamrin (M), oppositionsråd  

Magnus Edman (M), gruppledare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1144 

KSLU § 147 Uppdrag om att utreda bildandet av ett fastighetsbolag  

INLEDNING 
Mot bakgrund av den månadsuppföljning per april månad 2024 som behandlades på 
kommunstyrelsens sammanträde den 5 juni 2024, § 108, beslutades om ett antal 
åtgärder för kostnadsreduceringar och arbete för ekonomi i balans. 

Kommundirektören fick bland annat i uppdrag att fastighetsbeståndet ska ses över 
med syfte att sänka kostnader.  
Mot bakgrund av detta föreslås att kommundirektören ges i uppdrag att utreda 
bildandet av ett fastighetsbolag. 

- Utredningen ska ske med externt stöd och presenteras i form av ett antal 
rekommendationer för hur en fortsatt organisering av kommunens 
fastigheter förvaltas. 

-  Särskilt belyses för och nackdelar med bildandet av ett fastighetsbolag och 
hur detta kan organiseras.  

- Samtliga av kommunens fastigheter som återfinns inom Kommunstyrelsen 
ansvar samt Sala Silvergruva AB fastigheter ska ingå i utredningen. 

- Utredningen presenteras under det första kvartalet 2025.  

Beslutsunderlag 
KS 2024.5642, Missiv 

Ärendet föredras av kommundirektör Daniel Holmvin. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att uppdra till kommundirektören att utreda bildandet av ett fastighetsbolag och 
presentera utredningen under första kvartalet 2025. 

Anders Wigelsbo (C) och Erik Hamrin (M) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) 
yrkande. 

Erik Hamrin (M) yrkar tillägg 
att ge kommundirektören i uppdrag att i samband med utredningen om bildande av 
fastighetsbolag även utreda om kommunen bör genomföra en koncernbildning av 
kommunens bolag med ett moderbolag i korrekt struktur. 

Anders Wigelsbo (C) yrkar 
att ledningsutskottet beslutar 
att Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande avslås. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner sitt eget yrkande bifallet. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet avslaget. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KSLU § 147 fortsättning 

 
Votering 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns.  
Den som stödjer Amanda Lindblads (S) yrkande röstar JA och den som stödjer Erik 
Hamrins (M) tilläggsyrkande röstar NEJ. 
Vid voteringen avges 3 JA-röster; Amanda Lindblad (S), Glenn Andersson (S), Anders 
Wigelsbo (C) och 2 NEJ-röster; Magnus Edman (SD) och Erik Hamrin (M). 

Ledningsutskottet finner att Amanda Lindblads (S) yrkande är bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att uppdra till kommundirektören att utreda bildandet av ett fastighetsbolag och 
presentera utredningen under första kvartalet 2025. 

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

Hanna Westman (SBä) lämnar in protokollsanteckning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Skickas till 
Kommundirektör 
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Sala 2024-10-30 

 
 

Reservation KSLU 2024-10-30 

Punkt 14: Uppdrag om att utreda bildandet av ett fastighetsbolag  

 

Det är hög tid att ge ett uppdrag till kommundirektören i linje med detta 

ärendes uppdrag. Vi noterar att ett förslag om detta har framförts redan i 

februari i samband med att Sala Silvergruva äskade om mer medel. Det är 

helt uppenbart att det finns stora fördelar med en bolagisering av 

fastighetshanteringen i kommunen. Så även om det är sen så är beslutet 

välkommet.  

Däremot anser vi att uppdraget behöver bräddas. Problematiken 

innefattar mer än just skapandet av ett fastighetsbolag. Det saknar vi i 

beslutet är att det också tydligt framgår att kommundirektören ska se över 

möjligheten att kommunen bildar en kommunkoncern med moderbolag 

och dotterbolag. 

En kommun kan inte själv vara moderbolag i en koncern – enligt 

aktiebolagslagen är det endast aktiebolag som kan inneha den rollen. 

Däremot kan kommunen äga ett bolag som i sin tur fungerar som 

moderbolag i en koncern. 

Dagens struktur, eller den som vi får om vi enbart bildar ett till bolag, ett 

fastighetsbolag, begränsar möjligheterna för kommunen att utnyttja de 

fördelar som en äkta kommunägd bolagskoncern kan erbjuda. Som 

exempel kan möjligheten till skatteutjämning mellan bolag som är till 

minst 90 % ägda av moderbolaget nämnas. 
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Sala 2024-10-30 

 
 

Det förslag som Koalition Sala nu har lagt fram genom Erik Hamrins (M) 

yrkande innefattar ett tydligare uppdrag där detta ska utredas, och vi 

reserverar oss till förmån för det yrkandet. 

Det finns mycket att vinna på att se över vilka verksamheter inom 

kommunen som utöver detta kan drivas i bolagsform, men där uppfattar 

vi att verksamheterna självständigt påbörjat ett arbete. 

 

 

 

 

 

För Koalition Sala 

Erik Hamrin (M), oppositionsråd  

Magnus Edman (M), gruppledare 
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Protokollsanteckning ärende uppdrag om att utreda bildandet av ett fastighetsbolag 

Utifrån att jag inte kunnat delta i beslutet då jag är ersättare, använder jag härmed min rätt 
att få min åsikt antecknad i protokollet.  

 

Att kommundirektören nu fått i uppdrag att utreda bildandet av ett fastighetsbolag ser jag 
som något positivt, men det jag saknar i beslutet är att det tydliggörs att kommundirektören 
även i samband med detta, ser över möjligheten till att kommunen bildar en kommunkoncern 
med moderbolag och dotterbolag. 

 

Vad jag har förstått så är dagens organisation en falsk eller sk. oäkta koncern, då det saknas 
moderbolag i kommunen. En kommun kan inte vara moderbolag i en koncern. Enligt 
aktiebolagslagen är det endast aktiebolag som kan vara moderbolag. En kommun kan dock 
äga ett bolag, som i sin tur är moderbolag i en koncern. 

 

Något som försämrar möjligheterna för kommunen att dra nytta av de fördelar som en äkta 
kommunkoncern kan bidra till där t ex en av fördelarna är att sprida riskerna mellan flera 
företag genom att exempelvis flytta inventarier till ett eget företag. En annan fördel är 
möjlighet till skatteutjämning genom att kvitta vinst mot förlust mellan bolagen som är till 90% 
ägda av moderbolaget. 

 

Det förslag som vi i Koalition Sala nu lagt fram via Erik Hamrin (M)s yrkande skulle däremot 
innefatta ett tydligare uppdrag där detta ska utredas och är därför något som även jag ställer 
mig bakom. 

 

Jag skulle gärna ha sett att i samband med detta skulle kommundirektören även utrett vilka 
delar av kommunens verksamheter som passar bättre i bolagsform i stort samt hur de 
nuvarande bolagen kan behöva förändras, för att få en så stark bolagsorganisation som 
möjligt. Exempelvis så hade en översyn av bolagisering av Ösby kunnat tas med i samma 
uppdrag eller vad som ska ingå i ett moderbolags uppdrag.  

 

Hanna Westman (SBä) 

Ersättare ledningsutskottet 

 

21S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 4
9c

d4
44

9-
0f

38
-4

eb
6-

8b
94

-fb
dd

17
f2

9f
b2



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1099 

KSLU § 148 Verksamhetsplaner 2025 - 2028, kommunstyrelsens 
verksamheter  

INLEDNING 
Verksamhetsplanens syfte är att beskriva nämnden/kontorets verksamhet under, i 
första hand, budgetåret men även för de därpå följande planåren.  

Vidare är verksamhetsplanens syfte att tydliggöra måluppföljningen av fullmäktiges 
utvecklingsmål, samt av grunduppdraget, övergripande prioriterade områden och 
strategier. Dessa ska stödja och skapa likvärdighet inom alla kommunens kontor och 
verksamhetsområden.  
Strategierna möter upp kommunfullmäktiges mål och ska stärka samt stödja 
verksamheternas utveckling, så att de når sin fulla potential i enlighet med 
fastställda mål och riktlinjer. 
Respektive kontorschef eller verksamhetschef är ansvariga för framtagandet av sina 
verksamhetsplaner utifrån den tilldelade budgetramen. Kontoren tar själva fram 
indikatorer samt nyckeltal och följer upp dessa under året. Till grund för arbetet och 
verksamhetsplanerna ligger ett arbete med respektive grunduppdrag. I delåret och 
årsredovisning redovisas utfallet utifrån en analys och redogörelse.  

Beslutsunderlag 
KS 2024.5643 – Missiv 
KS 2024.5644 – Verksamhetsplan 2025-2028, Kommunstyrelsen 

Kommundirektör Daniel Holmvin, stabschef Arminé Kanakanian, ekonomichef Inger 
Lindström, teknisk chef Åsa Kling, samhällsbyggnadschef Lars Wedlin och 
personalchef Stefan Jacobsen föredrar ärendet. 
Säkerhetschef David Lugnet, näringslivschef Cecilia Lööv, tf räddningschef Andreas 
Fernros och kvalitetsledare Selma Levin deltar vid ärendets beredning. 

Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl. 15.06 – 15.20. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att anta Verksamhetsplan 2025 – 2028, Kommunstyrelsen, i enlighet med Bilaga KS 
2024.5644. 

Anders Wigelsbo (C) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att anta Verksamhetsplan 2025 – 2028, Kommunstyrelsen, i enlighet med Bilaga KS 
2024.5644. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KSLU § 148 fortsättning 
 
Erik Hamrin (M) återkommer till kommunstyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/918 

KSLU § 149 Revidering av Taxa för tillsyn enligt Lagen om brandfarliga och 
explosiva varor (LBE)  

INLEDNING 
Kommunfullmäktige har vid fastställande av räddningstjänstens taxor samtidigt 
uppdragit till kommunstyrelsen att revidera dessa utifrån personalkostnads-
ökningarna. 

Taxan som avses i denna framställning gäller tillsyn enligt Lagen om brandfarliga 
och explosiva varor (LBE). 

Den senaste taxehöjningen genomfördes den 1 januari 2024. 

En höjning som motsvarar personalkostnadsökningarna för 2025 innebär en 
taxehöjning på 4,7 % och gäller samtliga avgifter. 

Beslutsunderlag 
Ka 2024.4173, Missiv 
KS 2024.4174, Taxa för tillsyn enligt lag om brandfarliga och explosiva varor   

Ärendet föredras av tf räddningschef Andreas Fernros. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att taxa för tillsyn enligt Lagen om brandfarliga och explosiva varor höjs från 
den 1 januari 2025 med 4,7 % enligt bilagt förslag och gäller samtliga avgifter. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottetföreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att taxa för tillsyn enligt Lagen om brandfarliga och explosiva varor höjs från 
den 1 januari 2025 med 4,7 % enligt bilagt förslag och gäller samtliga avgifter. 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/917 

KSLU § 150 Revidering av Taxa för tillsyn enligt Lagen om skydd mot olyckor 
(LSO)  

INLEDNING 
Kommunfullmäktige har vid fastställande av räddningstjänstens taxor samtidigt 
uppdragit till kommunstyrelsen att revidera dessa utifrån personalkostnads-
ökningarna. 

Taxan som avses i denna framställning gäller tillsyn enligt Lagen om skydd mot 
olyckor (LSO). 

Den senaste taxehöjningen genomfördes den 1 januari 2024. 

En höjning som motsvarar personalkostnadsökningarna för 2025 innebär en 
taxehöjning på 4,7 % och gäller samtliga avgifter. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.4169, Missiv 
KS 2024.4170, Taxa för tillsyn av brandskydd enligt lagen om skydd mot olyckor   

Ärendet föredras av tf räddningschef Andreas Fernros. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att taxa för tillsyn enligt Lagen om skydd mot olyckor höjs från den 1 januari 2025 
med 4,7 % enligt bilagt förslag och gäller samtliga avgifter. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att taxa för tillsyn enligt Lagen om skydd mot olyckor höjs från den 1 januari 2025 
med 4,7 % enligt bilagt förslag och gäller samtliga avgifter. 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/916 

KSLU § 151 Revidering av Taxa för tillståndsgivning enligt Lag om 
brandfarliga och explosiva varor (LBE)  

INLEDNING 
Kommunfullmäktige har vid fastställande av räddningstjänstens taxor samtidigt 
uppdragit till kommunstyrelsen att revidera dessa utifrån personalkostnads-
ökningarna. 

Taxan som avses i denna framställning gäller tillståndsgivning enligt Lagen om 
brandfarliga och explosiva varor (LBE). 

Den senaste taxehöjningen genomfördes den 1 januari 2024. 

En höjning som motsvarar personalkostnadsökningarna för 2025 innebär en 
taxehöjning på 4,7 % och gäller samtliga avgifter. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.4171, Missiv 
KS 2024.4172, Taxa för tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva 
varor 

Ärendet föredras av tf räddningschef Andreas Fernros. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att taxa för tillståndsgivning enligt Lagen om brandfarliga och explosiva varor höjs 
från den 1 januari 2025 med 4,7 % enligt bilagt förslag och gäller samtliga avgifter. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att taxa för tillståndsgivning enligt Lagen om brandfarliga och explosiva varor höjs 
från den 1 januari 2025 med 4,7 % enligt bilagt förslag och gäller samtliga avgifter. 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1093 

KSLU § 152 Sotningstaxa 2025  

INLEDNING 
Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) och Sveriges Skorstensfejaremästares 
Riksförbund (SSR) har tillsammans tagit fram en ny rekommendation om index för 
årlig återkommande justering av sotningstaxor, rengöring och brandskyddskontroll. 
Den ersätter den gamla rekommendationen om sotningsindex, enligt SKR:s cirkulär 
2002:83, daterat 12 september 2002. 

Den nya rekommendationen är att Prisindex för Kommunal Verksamhet (PKV) 
används för justering av sotningstaxor och att taxorna justeras den 1 januari. Den 
prognos för PKV för innevarande år som tas fram i oktober används för att justera 
taxan från den 1 januari nästkommande år. Till exempel är det PKV för 2024 som 
publiceras i oktober 2024 som används för att justera taxan som ska gälla från den 
1 januari 2025. 

Eftersom sotningsindex och PKV har olika tidpunkt för justeringar, 1 april 
respektive 1 januari, kommer det vid bytet mellan dessa index bli enbart nio 
månader mellan prisjusteringarna. SKR och SSR rekommenderar att ingen 
anpassning görs av prisjusteringarna för att kompensera för detta. 

För att följa SKR:s och SSR:s rekommendationer görs ingen prisjustering för 2025. 

Kommunfullmäktige har i beslut § 45/2015 delegerat till kommunstyrelsen att 
justera taxan i enlighet med sotningsindex. När nu sotningsindex byts ut mot PKV 
behöver kommunfullmäktige ta nytt beslut. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5645, Missiv 
KS 2024.5646, Sotningstaxa från den1 januari 2025  

Ärendet föredras av tf räddningschef Andreas Fernros. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att från och med den 1 januari 2025 byta sotningsindex till prisindex för kommunal 
verksamhet (PKV), 
att anta förslag till sotningstaxa med en timersättning av 540 kronor, att gälla från 
och med den 1 januari 2025 samt 
att den gamla taxan därmed upphävs. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KSLU § 152 fortsättning. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att från och med den 1 januari 2025 byta sotningsindex till prisindex för kommunal 
verksamhet (PKV), 
att anta förslag till sotningstaxa med en timersättning av 540 kronor, att gälla från 
och med den 1 januari 2025 samt 
att den gamla taxan därmed upphävs. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1094 

KSLU § 153 Taxa för brandskyddskontroll 2025  

INLEDNING 
Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) och Sveriges Skorstensfejaremästares 
Riksförbund (SSR) har tillsammans tagit fram en ny rekommendation om index för 
årlig återkommande justering av sotningstaxor, rengöring och brandskyddskontroll. 
Den ersätter den gamla rekommendationen om sotningsindex, enligt SKR:s cirkulär 
2002:83, daterat den 12 september 2002. 

Den nya rekommendationen är att Prisindex för Kommunal Verksamhet (PKV) 
används för justering av sotningstaxor och att taxorna justeras den 1 januari. Den 
prognos för PKV för innevarande år som tas fram i oktober används för att justera 
taxan från den 1 januari nästkommande år. Till exempel är det PKV för 2024 som 
publiceras i oktober 2024 som används för att justera taxan som ska gälla från den 
1 januari 2025. 

Eftersom sotningsindex och PKV har olika tidpunkt för justeringar, 1 april 
respektive 1 januari, kommer det vid bytet mellan dessa index bli enbart nio 
månader mellan prisjusteringarna. SKR och SSR rekommenderar att ingen 
anpassning görs av prisjusteringarna för att kompensera för detta. 

För att följa SKR:s och SSR:s rekommendationer görs ingen prisjustering för 2025. 

Kommunfullmäktige har i beslut § 45/2015 delegerat till kommunstyrelsen att 
justera taxan i enlighet med sotningsindex. När nu sotningsindex byts ut mot PKV 
behöver kommunfullmäktige ta nytt beslut. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5647, Missiv 
Ks 2024.5648, Taxa för brandskyddskontroll, Sala kommun  

Ärendet föredras av tf räddningschef Andreas Fernros. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att från och med 1 januari 2025 byta sotningsindex till prisindex för kommunal 
verksamhet (PKV), 
att anta förslag till taxa för brandskyddskontroll med en timersättning av 
851 kronor, att gälla från och med den 1 januari 2025 samt 
att den gamla taxan därmed upphävs. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KSLU § 153 fortsättning 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att från och med 1 januari 2025 byta sotningsindex till prisindex för kommunal 
verksamhet (PKV), 
att anta förslag till taxa för brandskyddskontroll med en timersättning av 
851 kronor, att gälla från och med den 1 januari 2025 samt 
att den gamla taxan därmed upphävs. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1046 

KSLU § 154 Ansökan från Brottsofferjouren Västmanland om 
verksamhetsstöd för 2025  

INLEDNING 
Brottsofferjouren Västmanlands har inkommit med en ansökan om 
verksamhetsstöd för 2025. 
Brottsofferjouren ska ge medmänskligt stöd till brottsdrabbade 
kommuninnevånare, dess anhöriga och vittnen och ge dem vägledning i 
rättsprocessen. Brottsofferjouren arbetar också aktivt tillsammans med såväl 
offentlig som annan ideell verksamhet på både lokal, regional och nationell nivå. Allt 
för att öka kunskapen om brottsoffers behov och rättigheter och för att bidra till 
förbättrade förutsättningar för målgrupperna. Föreningen omfattar samtliga tio av 
länets kommuner. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5170, Ansökan till Sala kommun 
KS 2024.5171, Skrivelse med förtydligande; Äskande 2025 samtliga kommuner 
KS 2024.5176, Årsredovisning för Brottsofferjouren Västmanland 2023 
KS 2024.5175, Verksamhetsberättelse 2023, Brottsofferjouren Västmanland 
KS 2024.5174, Intern statistikrapport; Brottsofferjourens digitala brukarenkät 
KS 2024.5173, Statistikrapport; Brottsofferjourens allmänna stödverksamhet 
KS 2024.5172, Protokoll årsmöte Brottsofferjouren Västmanland, 2024-03-27 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att till Brottsofferjouren Västmanland bevilja verksamhetsstöd om 137 118 kronor 
för verksamhetsåret 2025, att tas ur kommunstyrelsens förfogande för år 2025. 

Anders Wigelsbo (S) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Erik Hamrin (M) yrkar 
att ledningsutskottet beslutar 
att avslå Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot Erik Hamrins (M) avslagsyrkande och 
finner sitt eget yrkande bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att till Brottsofferjouren Västmanland bevilja verksamhetsstöd om 137 118 kronor 
för verksamhetsåret 2025, att tas ur kommunstyrelsens förfogande för år 2025. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KS § 154 fortsättning 
 

Reservation 
Erik Hamrin (M) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sala 2024-10-30 

    
 

Reservation KSLU 2024-10-30 

Punkt 15: Ansökan från Brottsofferjouren Västmanland  

om verksamhetsstöd för 2025 

 

Men vi vill med denna skrivelse reservera oss mot ledningsutskottet beslut 

till förmån för Erik Hamrins (M) avslagsyrkande. Det är såklart inte ett 

enkelt beslut att fatta. Brottsofferjourens verksamhet är viktig på många 

sätt. 

Beslutet i ledningsutskottet är en avvägning som görs mot det stora 

underskott och återställande krav som kommunen kommer att bära med 

sig in i 2025. Ett så stort underskott innebär att kommunen kommer att 

behöva vara extremt försiktig med alla utgifter som inte faller inom ramen 

för vår verksamhets kärna.  

Det besked som Moderaterna ger idag baseras på de förutsättningar som 

vi känner till och vi avser arbeta vidare med frågan fram till 

kommunstyrelsens beslut i detta ärende den 12 november.  

   

 

 

 

 

 

 

För Moderaterna i Sala 

Erik Hamrin (M), oppositionsråd  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1 

KSLU § 155 Anmälningsärenden  

INLEDNING 
Sammanställning av anmälningsärenden. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna.  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/4 

KSLU § 156 Information/övriga frågor  

INLEDNING 
 

Sverige återfår sin skattebefrielse för biogas 
Amanda Lindblad (S) informerar att EU-kommissionen beslutat att godkänna 
Sveriges skattebefrielser för biogas och biogasol. Beslutet kommer efter en lång 
process där kommissionen, efter ett domstolsbeslut, har genomfört en fördjupad 
granskning av Sveriges skattebefrielser.  

Nu är granskningen slutförd och kommissionen har kommit fram till att återigen 
godkänna skattebefrielserna. Sala kommun bevakar frågan och inväntar besked om 
hur vi får del av skattebefrielsen. 

Elstöd 

Amanda Lindblad (S) informerar att kammarrätten inte ger prövningstillstånd för 
Sala kommuns överklagande av förvaltningsrättens beslut. 

Ärendet gäller att Sala kommun ansökt om ett elstöd på 7,3 miljoner kronor, men 
fick i slutet av förra året besked att man bara kunde få 2,1 miljoner kronor. 
Anledningen var att Skatteverket efter att ha tolkat reglerna för stödet klassat 
kommunen som ”primärproducent av jordbruksprodukter”. En kommun eller ett 
företag med sådan verksamhet kan enligt reglerna maximalt få 2,5 miljoner i stöd. 
Bedömningen bygger på att kommunen har ett naturbruksgymnasium. 

Sala kommun överklagade Skatteverkets beslut till förvaltningsrätten, som gjort 
samma bedömning som Skatteverket. Därefter har Sala kommun begärt en prövning 
hos Kammarrätten. 

Återkoppling av frågor ställda på kommunstyrelsen den 16 oktober  

På kommunstyrelsens sammanträde den 16 oktober lyfte Erik Hamrin (M) två 
frågor. Den ena gällde lägesuppdatering kring regresskrav- och försäkringssituation 
som uppstod vid översvämningarna 2023. Denna fråga har besvarats av teknisk chef 
Åsa Kling under dagens sammanträde. 

Den andra frågan gällde ny lagstiftning om ökat informationsflöde till 
brottsbekämpning och hur förberedd kommunen är för den nya lagstiftning som 
träder i kraft 1 januari 2025. 
Kommundirektör Daniel Holmvin informerar att det inom flera enheter i kommunen 
förbereds för en implementering av lagen, Frågan lyfts även i olika samarbetsforum 
där kommunen är representerad.  

Yrkanden 
Ordföranden Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 
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2024-10-30 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

 

KSLU § 156 fortsättning 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Sekreterare: Malin Selldén Wahlman Selldén WahlmanOrdförande: Amanda Lindblad
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